
Afd. 24 Trøjborg Bestyrelsesmøde den 12. oktober 2021 

 

Dagsorden 

 
1. Konstituering af bestyrelsen 

2. Opfølgning på referat fra afdelingsmøde 

3. Opfølgning vedr. fælleslokalet 

4. Årshjul - herunder introduktionskursus f. nye best. medlemmer d. 13 

oktober, formandsmøde d. 27 oktober samt heldagsseminar som det fremgår af mail af 24 

sept.  fra Bjarne Wissing. (jeg fremsender den lige for en sikkerheds skyld) 

5. Nyt møde 

6. Evt. 

 

 

Referat: 

1. Flemming fortsætter som formand. 

2. Ang. budget og huslejestigning: Flemming har snakket med Bjarne Wissing: De havde haft 

et positivt møde med NewSec. De accepterer at vi har betalt for meget i aconto beløb. Vi får 

tilsendt notat om mødet med mere info når det er skrevet. 

Ang. forslag om husnummer: Det diskuteres hvor stort problem det er. Herudover afventer 

vi markvandring, så administrationen kan se hvad der menes når dette har været oppe at 

vende flere gange. 

3. Lokalet har allerede været udlejet. Sofie ringer til Finn ang. det praktiske om betalinger. Der 

skal laves et skilt til beboerne og til at hænge på døren i fælles lokalet, omkring det praktiske 

vedr. leje af lokalet (hvad det koster, hvem der skal kontaktes osv.). Sofie skriver dette. 

4. Årshjulet er stadig ikke kommet i drift efter covid og sygdom i ledelsen. Vi har snakket om 

datoer til kurser og seminarer. 

5. Næste møde 25. januar. Vi aftaler at arrangere julehygge for beboerne d. 12.12. 

6. Det ville være dejligt med et ekstra cykelstativ ved Villa Fairhil. Cyklerne er næsten ved at 

spærre for vejen, så man ikke kan køre ind i gården. Dette bør også være et punkt på 

dagsordenen ved næste markvandring, eller nævnes til Peter ved lejlighed. 


